
 RM.0002.6.10.2011                       PROTOKÓŁ Nr 10/2011
z X Sesji VI kadencji Rady Miejskiejw Piotrkowie Kujawskim

odbytej w dn. 19 grudnia 2011 roku.

Ad. 1 

Otwarcia X Sesji Rady Miejskiej  VI kadencji  w Piotrkowie Kujawskim dokonał Pan Arkadiusz 

Rybak,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej,  witając  zebranych  radnych,  sołtysów,  kierowników 

jednostek oraz innych gości przybyłych na obrady sesji. 

Harcerze  ze  Szkoły  Podstawowej  w  Piotrkowie  Kujawskim  oraz  Gimnazjum  w  Piotrkowie 

Kujawskim  i  Szkoły  Podstawowej  w  Dębołęce  złożyli  życzenia  wszystkim  zebranym,  na  ręce 

Przewodniczącego  rady  Miejskiej  złożyli  światełko  betlejemskie.  Na  sesję  przybyły  także  z 

życzeniami  i  kolędami  dzieci  z  Przedszkola  Samorządowego  w Piotrkowie  Kujawskim oraz  z 

S.O.S.W. w Radziejowie.

Ad. 2

- Pan Arkadiusz Rybak stwierdził quorum, na ustawową liczbę 15 radnych, obecnych było 15  

   Radnych (lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Ad. 3

Na Sekretarza X sesji powołana została Pani Halina Wawrzyniak.

Ad. 4 

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał  porządek obrad X sesji  Rady Miejskiej.  Pan Arkadiusz Rybak 

powiedział, że wnioskuje o dopisanie w punkcie 6k porządku obrad projektu uchwały Nr X/85/2011 

zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za  świadczenia  udzielane  przez 

przedszkole oraz oddziały przedszkolne prowadzone przez Miasto i  Gminę Piotrków Kujawski, 

poprosił  Sekretarza  Miasta  i  Gminy  o  wyjaśnienia  dotyczące  konieczności  wprowadzenia  tej 

uchwały.

- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, że konieczne jest wprowadzenie zmian do ostatnio podjętej w tej 

sprawie uchwały.  O tej  konieczności  poinformował w ostatnim czasie  radca prawny z Nadzoru 

Prawnego Urzędu Wojewódzkiego.

 Za przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 5 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty, za jego przyjęciem głosowało 15 radnych.



Ad. 6 a – k

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał  projekt uchwały Nr X/75/2011 w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  alkoholowych  oraz  Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Miasta i Gminy Piotrków kujawski na 2012.  

Radni  Przystąpili  do  głosowania.  Za  przyjęciem  uchwały  Nr  X/75/2011  opowiedziało  się  15 

Radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było.  Uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr X/76/2011 w sprawie zatwierdzenia planów 

pracy Komisji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim na 2012 rok. 

Radni Przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały Nr X/76/2011 opowiedziało się 14 

Radnych, głosów przeciwnych nie było, 1 radny wstrzymał się od głosu. Uchwała została przyjęta.

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr X/77/2011 w sprawie ustalenia górnych stawek 

opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości w zakresie usuwania i unieszkodliwiania 

odpadów komunalnych.

Radni  Przystąpili  do  głosowania.  Za  przyjęciem  uchwały  Nr  X/77/2011  opowiedziało  się  15 

Radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było.  Uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

-  Pan Arkadiusz  Rybak odczytał  projekt  uchwały Nr X/78/2011  w sprawie  udzielenia  pomocy 

finansowej Miastu Włocławek na utrzymanie Izby Wytrzeźwień we Włocławku w 2012 r.

Radni Przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały Nr X/78/2011 opowiedziało się 14 

Radnych, głosów przeciwnych nie było, 1 radny wstrzymał się od głosu. Uchwała została przyjęta.

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr X/79/2011 w sprawie zmieniająca uchwałę w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2011 – 2025. 

Radni  Przystąpili  do  głosowania.  Za  przyjęciem  uchwały  Nr  X/79/2011  opowiedziało  się  15 

Radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było.  Uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr X/80/2011 zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2011.

 Radni  Przystąpili  do  głosowania.  Za  przyjęciem  uchwały Nr  X/80/2011  opowiedziało  się  15 

Radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było.  Uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

-  Pan  Krzysztof  Żak  –  Przewodniczący  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i  Finansów  Rady 

Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim odczytał opinię komisji dotyczącą projektu budżetu na 2012 

rok. Opinia ta była pozytywna. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

-  Pani  Jolanta  Zalesińska – Skarbnik Miasta  i  Gminy Piotrków Kujawski  odczytała  trzy opinie 



Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy zawarte w trzech n/w uchwałach:

1)  Uchwała  Nr  318/2011  dot.  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  i  Gminy  Piotrków 

Kujawski na rok 2012,

2) Uchwała Nr 319/2011 dot.  Możliwości sfinansowania deficytu budżetowego Miasta i  Gminy 

Piotrków Kujawski w 2012 roku,

3) Uchwała Nr 320/2011 dot. Projektu budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 2012 rok 

przedłożonego przez Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków kujawski.

Wszystkie trzy w/w opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej były pozytywne.

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr X/81/2011 w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Piotrków kujawski na lata 2012 – 2025.

Radni  Przystąpili  do  głosowania.  Za  przyjęciem  uchwały  Nr  X/81/2011  opowiedziało  się  15 

Radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było.  Uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

- Pan Arkadiusz  Rybak odczytał  projekt  uchwały Nr X/82/2011 w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2012.

Radni  Przystąpili  do  głosowania.  Za  przyjęciem  uchwały  Nr  X/82/2011  opowiedziało  się  15 

Radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było.  Uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr X/83/2011 w sprawie zamiaru utworzenia od 

dnia 1 września 2012 roku Zespołu Szkół w Piotrkowie Kujawskim.

Radni Przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały Nr X/83/2011 opowiedział się 1 Radny, 

przy 9 głosach przeciwnych i 5 glosach wstrzymujących się. Uchwała nie została przyjęta.

-  Pan  Arkadiusz  Rybak  odczytał  projekt  uchwały  Nr  X/84/2011  w  sprawie  przekazania 

Stowarzyszeniu Oświatowemu na Rzecz Dzieci i Młodzieży „Równe Szanse”, Redecz Krukowy 16, 

87-880 Brześć Kuj. prowadzenia Publicznej Szkoły Podstawowej w Byczu.

Radni Przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały Nr X/84/2011 nie opowiedział się żaden 

Radny, przy 11 głosach przeciwnych i 4 głosach wstrzymujących się. Uchwała nie została przyjęta.

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr X/85/2011 zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkole oraz oddziały przedszkolne 

prowadzone przez Miasto i Gminę Piotrków Kujawski.

Radni  Przystąpili  do  głosowania.  Za  przyjęciem  uchwały  Nr  X/82/2011  opowiedziało  się  15 

Radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było.  Uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

Ad. 7 

Radni nie zgłosili interpelacji.



Ad. 8

- Pan Sławomir Kawczyński powiedział, że w ostatnich dniach dużo się dzieje w tutejszej gminie.  

Zapytał  kto  był  inicjatorem  spotkania  zorganizowanego  w  Urzędzie  Miasta  Gminy  z 

przedstawicielami kopalni? Kto zaprosił niniejszych na to spotkanie? Zapytał także kto zaprosił na 

nie przedstawicieli Powiatu?

- Pan Arkadiusz Rybak odpowiedział, że inicjatorami spotkania byli członkowie Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim. Zaznaczył, że zaproszono na 

to spotkanie wszystkich przewodniczących komisji RM w Piotrkowie Kujawskim oraz Pana Jana 

Baera, który jest radnym z okręgu, którego dotyczy brak wody spowodowany działalnością kopalni 

odkrywkowej. Jeśli zaś chodzi o zaproszenie przedstawicieli Powiatu, odpowiedział, że inicjatorami 

tego zaproszenia  byli  również  członkowie  Komisji  Rozwoju Gospodarczego i  Finansów RM w 

Piotrkowie Kujawskim.

-  Pan  Jerzy  Iglewski  –  sołtys  sołectwa  Bycz  poinformował,  że  do  Radnych  od  mieszkańców 

sołectwa zostało  wystosowane pismo z  podpisami,  w sprawie  konieczności  zajęcia  się  budową 

wodociągu z uwagi na fakt suszy w tamtym rejonie. Podziękował za duże zaangażowanie w sprawę 

oraz za to, że dowozi się wodę do miejsc, w których jej brakuje.

-  Pan  Arkadiusz  Rybak  poprosił  aby pismo,  o  którym  mowa,  adresowane  miedzy  innymi  do 

Burmistrza, trafiło na dziennik korespondencyjny Urzędu Miasta i Gminy  i dotarło do adresata, bo 

do chwili obecnej pismo, o którym się tutaj mówi nie wpłynęło.

- Pan Krzysztof  Żak powiedział,  że  czuje się odpowiedzialny za to,  że pismo to nie trafiło  do 

Burmistrza oficjalną drogą. Wyjaśnił, że zostało ono omówione na posiedzeniu Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów w chwili gdy było jeszcze w drodze do Burmistrza. Przeprosił za taki 

stan rzeczy.

Na  zakończenie  sesji  dzieci  z  piotrkowskiej  świetlicy  opiekuńczo  –  wychowawczej  złożyły 

wszystkim życzenia świąteczne i wręczyły własnoręcznie wykonane upominki.

- Pan Arkadiusz Rybak złożył życzenia wszystkim zgromadzonym.

Ad. 9

Zamknięcie X Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 13.40.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz - ……………………….
                       

                                                                                       Przewodniczący Rady Miejskiej

                                                                                                   Arkadiusz Rybak

                                                                                     ………………………………………..  


